
Grundejerforeningen Eskov Strandpark  Side 1 
Bestyrelsesmøde 
 
Bestyrelsesmøde den 11/9 2023 
Til stede : Torben, Svend, Kurt og Erik samt Malene 
Afbud : Lissa 
 
 
REFERAT 
 
1. Underskrivelse af seneste referat 
Referat blev underskrevet af de tilstedeværende. 
 
2. Økonomi 
Forløber planmæssigt og følger budgettet. 
 
3. Henvendelser fra grundejere m.fl. 
 
Markvej 15   
I fortsættelse af tidligere korrespondancer. 
 
Da det tidligere er vedtaget, at træer på Markvej skulle beskæres, er færdiggørelsen åbenbart druknet i 
dræn-projekter, grenplads forskønnelse og andre for bestyrelsen vigtigere emner? 
 
Da vi på Markvej jo blev pålagt at betale til drænopgaven, kunne det vel også være at Eskovvej og 
Stranddalen deltog i opgaven på Markvej! 
 
Da vi på Markvej flere gange har stået klar med frivillige GRATIS arbejdskraft til opgaven, føler man at 
opgaven ikke bliver taget særligt seriøst! 
 

SVAR:  
Der er tidligere blevet beskåret to gange, også med deltagelse fra Stranddalen og Eskovvej. 
Desuden har Svend oplevet at stå ene mand til en annonceret beskæringsdag, hvor ingen kom. 
Næste beskæring er fastsat til lørdag den 14/10 kl. 10, hvor der kommer motorsav, flishugger m.v. 
NB: Til beskæringen den 14/10 ”søges” tre medhjælpere, hvoraf mindst 1 kan køre en motorsav.  
Tilmelding venligst til Malene på 2217 4868. 

 
Markvej 51   
Vi vil høre om vi må sætte et redskabsskur op hvorfra vi vil sælge mine kreative ting (strik, hækling 
kort/telegrammer og måske lidt kartofler i sommertiden. 
Vi har prøvet at lave en tegning af hvor vi gerne vil sætte det. 
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SVAR:  
Grundejerforeningen har ingen indvendinger, når blot redskabsskuret står på egen grund. Der skal dog 
søges tilladelse hos Skive Kommune. Til orientering ligger vendepladsen på fællesareal.  

 
Nomi4S, den 4/9 2023 
Som I jo sikkert har hørt, skal sommerhusene fremover sorteret affaldet ligesom hos private. 
  
Jeg har være ved at se lidt på det, der er etableret ved Eskov Strandpark. 
  
Ved miljøstationen som er langs kystvejen, lige når man kommer ind i området er der: 
  
4 stk. 5 m3 til restaffald. 
1 stk. 5 m3 til glas 
1 stk. 5 m3 til plast/metal 
2 stk. 5 m3 til papir/pap 
  
Det vil vi i løbet af efteråret ændre så det kommer til at se således ud.: 
  
2 stk. 5 m3 til restaffald. 
1 stk. 5 m3 til madaffald (der bliver sat inder kerne i en eksisterende restaffald) 
1 stk. 5 m3 til metal (en restaffald ændres) 
1 stk. 5 m3 til glas 
1 stk. 5 m3 til plast & mad-/drikkekartoner 
2 stk. 5 m3 til papir/pap 
  
Nede i området omkring Stranddalen 17, er der en 5m3 til restaffald, her skal vi have etableret 

en 3 m3 til madaffald ved siden af, her har vi behov for en accept fra jer til etablering. 
  
Så er der sidst men ikke mindst stationen ved p-pladsen, her er der i dag. 
  
1 stk. 5 m3 til restaffald. 
1 stk. 5 m3 til glas 
1 stk. 5 m3 til plast/metal 
  
Her er mit forslag at vi graver 2 nye beholdere ned så der efterfølgende kommer til at se 

således ud. 
  
5 m3 plast/metal ændres til plast/mad- & drikkekartoner 
5 m3 glas ændres til ½ glas og ½ metal 
5 m3 restaffald forbliver uændret 
Der graves en 3 m3 ned til madaffald 
Der graves en 5m3 ned til papir/pap 
 

Håber I vil give accept, til etablering af ny beholder ved siden af nuværende omkring 

Stranddalen 17 og ved p-pladsen. 
 

SVAR:  
Bestyrelsen giver Nomi4S accept til etablering af nye molokker ved Stranddalen 17 og ved p-pladsen.  

 
4. Status på ny rørlægning 
Entreprenør har sendt de ønskede oplysninger til kommunens sagsbehandler, der går videre med 

sagsbehandlingen.   
 
Dagens regnskyl har givet store skylleskår og oversvømmelse på Stranddalen. Bestyrelsen kigger på 
forholdene, når vandet har trukket sig.  
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5. Status på grenpladsen 
De nye såvel som den gamle vold tænkes beplantet med bunddække. Forslag/tilbud på hensigtsmæssig 
beplantning indhentes.  
 
Der laves nyt skilt til grenpladsen, der viser kørselsretning samt angiver, at pladsen må benyttes til grene, 
hækaffald og lignende, men ikke til græs (pga. lugt) samt sten og rødder (af hensyn til knusemaskinen).  
 
Grenpladsen vil gradvist blive fyldt med knuste grene m.v., der som hidtil skubbes sammen. Det forventes, 
at bunken af knuste grene m.v. blive for stor i løbet af 1-2 år. Når det sker, bliver bunken fjernet, så pladsen 
igen kan tage imod 7-10 års grene og afklip. 
 
6. Punkter til drøftelse og orientering 
 
Status på kontrakter angående græsklipning 
Der har været forespørgsel om, om trimning omkring bænke og trapper kunne være en del af kommende 
kontrakt angående græsklipning. Bestyrelsen vil spørge græsklipperen, om vi kan lave tillægsaftale om 
trimning omkring bænke og trapper med buskrydder eller lignende.  
 
Bræmme med vilde blomster langs volley-banen og langs vejen. 
Bestyrelsen beder Floutrup Maskinstation lave en rille, så det bliver nemmere at få vilde blomster - og så 
maskinstationen ikke efterfølgende kører over dem med brakpudseren.  
 
En besigtigelse af området har vist, at 41 grundejere efter bestyrelsens bedste vurdering ikke i tilstrækkelig 
grad har foretaget beskæring til skel. Der sendes besked herom til Skive Kommune, der er myndighed i 
forhold til beskæring til skel.  
 
Den 25/9 vil bestyrelsen foretage besigtigelse af stikveje med særligt henblik på belægning, så det kan 
vurderes, hvor der er behov for en indsats.  
 
Med henblik på forskønnelse af grunden ved sand/grusdepotet indhentes tilbud på at få lavet “indramning” 
af grus og sand i form af to båse på 3 x 3 m, hvor sand og grus kan blive placeret.  
 
Kjeldgård vil rense grøften på hjørnet øverst på Kystvejen samt lave en beplantning 10 m til langs asfalten 
og ned ad Kystvejen.  
 
7. Næste møde  
Den 13/11 2023 kl. 17. 
 
 


